

ZARZĄDZENIE NR 149/2026
WÓJTA GMINY ZBICZNO

z dnia 12 marca 2026 r.

zmieniające zarządzenie 73/2025 Wójta Gminy Zbiczno z dnia 31 marca 2025 roku w sprawie
wprowadzenia regulaminu Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych

Na podstawie art. 8 ust. 2 ustawy z dnia 4 marca 1994 r. o zakładowym funduszu świadczeń socjalnych (Dz.U. z 2024 r., poz. 288)

zarządza się, co następuje:

§ 1. W Regulaminie stanowiącym załącznik do zarządzenia nr 73/2025 Wójta Gminy Zbiczno z dnia 31 marca 2025 r. w sprawie wprowadzenia regulaminu Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych, wprowadza się następujące zmiany:

1. Załącznik nr 2 do Regulaminu otrzymuje brzmienie jak załącznik do niniejszego zarządzenia.

§ 2. Zarządzenie wchodzi w życie z dniem 12 marca 2026 r.

Wójt Gminy Zbiczno

Magdalena Golubska

Załącznik nr 2 do Regulaminu

Zbiczno, dnia.....

.....
(nazwisko i imię)

.....

.....

(adres zamieszkania)

OŚWIADCZENIE

o wysokości średnich miesięcznych dochodów przypadający na członka rodziny
we wspólnym gospodarstwie domowym za:r.

Oświadczam, że miesięczny dochód brutto (**dochód brutto=przychód–koszty uzyskania
przychodu**) na członka mojej rodziny za rok:..... wyniósł:

Prawidłową odpowiedź zaznaczyć (podkreślić):

1/ - do 2500 zł.

3/ - powyżej 4500 zł

2/ - od 2501 zł. – 4500 zł.

Swoje oświadczenie potwierdzam – świadomy odpowiedzialności karnej (art. 233 §1 KK) własnoręcznym podpisem.

W przypadku przychodu z działalności gospodarczej przyjmuje się kwoty faktycznie uzyskane, nie niższe jednak niż 60 % przeciętnego miesięcznego wynagrodzenia (tj. Kwota najniższej podstawy wymiaru składek na ubezpieczenia społeczne dla osób prowadzących pozarolniczą działalność gospodarczą).

W przypadku przychodu z gospodarstwa rolnego przyjmuje się faktycznie uzyskany przychód, nie niższy jednak niż dochód ogłaszany przez Prezesa GUS dla celów podatku rolnego z 1 ha przeliczeniowego.

W przypadku zmian mających istotny wpływ na sytuację materialną zobowiązuję się do uaktualnienia oświadczenia.

* Oświadczenie jest dokumentem w rozumieniu art. 245 k.p.c., a prawdziwość danych w nim zawartych, potwierdzana własnoręcznym podpisem osoby składającej oświadczenie, może być weryfikowana w trybie i na warunkach określonych w art. 253 k.p.c.

W skład mojej rodziny razem ze mną wchodzi następujące osoby:

L.p.	imię i nazwisko	Data urodzenia dziecka (m-c, rok)

.....
podpis wnioskodawcy

Objaśnienie:

1. Zgodnie z regulaminem informacja składana jest do 31 marca każdego roku, a przez osoby nowo zatrudnione w terminie do dwóch miesięcy od daty zatrudnienia. Osoba, która nie złożyła informacji lub złożyła ją po terminie, nie będzie mogła w danym roku korzystać z ulgowych świadczeń finansowanych ze środków ZFŚS.
2. Dochód oznacza łączny przychód roczny pomniejszony o koszty uzyskania przychodu. Do dochodu wlicza się wszystkie uzyskane dochody członków rodziny, ale tylko te, które podlegają opodatkowaniu podatkiem dochodowym od osób fizycznych oraz dochody uzyskane za granicą (przeliczone na zł) niezależnie od tego czy podlegają one opodatkowaniu w Polsce, czy są zwolnione (art. 27 ust. 8, 9 i 9a ustawy o podatku dochodowym od osób fizycznych). Przy dochodach uzyskiwanych z gospodarstwa rolnego przyjmuje się, że z 1 ha przeliczeniowego otrzymuje się dochód w wysokości dochodu ogłaszanego corocznie w drodze obwieszczenia Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego, na podstawie art. 18 ustawy z dnia 15 listopada 1984 r. o podatku rolnym.
Przy dochodach uzyskiwanych z pozarolniczej działalności gospodarczej przyjmuje się dochód wykazywany przez ubiegającego się o świadczenie, za rok poprzedzający, w którym składany jest wniosek z tym że:
 - a) przy działalności opodatkowanej na zasadzie art. 30 c (PIT-36L) i art. 27 (PIT-36) ustawy podatkowej, przyjmuje się dochód faktycznie osiągnięty;

- b) przy działalności opodatkowanej ryczałtowo przyjmuje się dochód nie niższy niż określony w obowiązującym (dla danego roku) obwieszczeniu Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej a przypisany odpowiednio płaconemu podatkowi lub osiąganym przychodom wg odpowiednich stawek podatkowych.